
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 03-10-2019)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

20-06-2019 De raad wordt schriftelijk geïnformeerd 
over het aantal vergunningen die 
verleend zijn, maar nog niet in 
uitvoering zijn genomen. 

Wethouder 
Meulensteen

OB September/ok
tober

Voor 21 november wordt er een overzicht verschaft.



COMMISSIE ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

07-05-2019 Blink wordt uitgenodigd voor een 
presentatie over de verschillende 
afvalstromen en de opbrengsten 
daarvan

Wethouder 
Van der 
Zanden

Kan afgevoerd worden

29-05-2019 Er wordt aandacht gevraagd voor de 
algengroei in de vijver voor het 
gemeentehuis

De algengroei in de vijver voor het gemeentehuis heeft 
doorlopend aandacht: Het probleem van de waterbak 
gemeentehuis speelt al vanaf de bouw in 2004. Om 
esthetische redenen is destijds een ondiepe waterpartij 
aangelegd et een grijze basaltsplit als bodembedekking. 
Volgens het ontwerp dient de waterbak zich te vullen met 
regenwater afkomstig van het bordes boven de entree. 
Zogenaamde overstorten voeren vervolgens het te veel aan 
regenwater af om het waterpeil op een vaste hoogte te 
houden. Dit principe zou moeten zorgdragen voor de 
noodzakelijke doorstroming, echter is de aanvoer van 
regenwater in de praktijk veruit onvoldoende gebleken. 
Al vanaf het begin was er algengroei dat samen met 
bladeren uit de omgeving en vuil een ergerlijke drab 
veroorzaakte op de bodem, die vanwege de toegepaste split 
op de bodem niet was weg te nemen. Om het vuil en de 
drab van de bodem te kunnen verwijderen was het 
noodzakelijk om in 2011 het basalt laag definitief weg te 
nemen.
Om iets aan dit vraagstuk te doen is in 2017 in overleg met 
diverse disciplines en het IVN het idee voor een eiland 
ontstaan. De aanleg van het eiland is bedoeld om het 
aanzicht van het gemeentehuis te verfraaien en een 
mogelijkheid te creëren de biodiversiteit in de omgeving te 
verhogen, opwarming te verminderen en de waterkwaliteit 
te verbeteren. Gelet op de toename van organisme in het 
water en aanwezigheid van fauna is er zeker sprake van een 
verbetering ten opzichte van eerdere situaties. Naast de 



eerder genoemde acties zijn aan de waterbak een afvoer en 
een watertappunt toegevoegd om het onderhoud beter te 
kunnen uitvoeren.
Bij de oorspronkelijke aanleg was namelijk geen rekening 
gehouden met voorzieningen om de bak te kunne ledigen, 
reinigen en vullen. Ondanks alle beperkingen heeft de 
waterbak de nodige aandacht, zonder daarbij de natuur uit 
het oog te verliezen (geen bestrijdingsmiddelen). Eens per 
jaar wordt de bak schoongemaakt en gevuld met zuiver 
water en worden algen door het jaar heen, voor zover 
mogelijk, uitgeschept. Echter de toenemende 
klimaatverandering (meer zomerse dagen en minder 
regenval) werkt hier in ons nadeel. Volledig algenvrij kan 
niet gerealiseerd worden, aar de toename van organisme in 
het water en de aanwezigheid van flora en fauna is een feit. 
Kan afgevoerd worden

29-05-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van de Heuvel in Lieshout

De wethouder informeert u mondeling.



COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

19-09-2017 Er wordt uitgezocht of de algemene 
ontwikkeling van Zorgboerderij 
Grootenhout past in het gebied

Wethouder 
Briels

Eind 2019 Dit onderwerp krijgt zijn doorvertaling in het proces van de verdere 
transitie van het buitengebied.

9-1-2018 / 28-
05-2019

9-1: De mogelijke bodemvervuiling 
door zinksintels bij manege De Raam 
wordt bekeken

28-5: De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
m.b.t. de bodemvervuiling bij manege 
De Raam

Wethouder 
Buter

Mei 2019 Er wordt op basis van de historische kaart nagegaan of er 
aanwijzingen zijn voor een dergelijke vervuiling. Hierover wordt u 
nader geïnformeerd.
In het verleden lag er een pad rond het huidige terrein. Dit pad dient 
als verdacht aangemerkt te worden voor asbest en zware metalen. 
Een verkennend bodemonderzoek kan uitsluitsel geven. Het is niet 
duidelijk of daaraan behoefte is.
Kan afgevoerd worden

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Op dit moment wordt gewerkt aan een andere indeling van het 
financieel systeem waardoor eenvoudiger en eenduidiger 
verantwoording kan worden afgelegd over de uitgaven in het sociaal 
domein.

03-07-2018 In het najaar volgt er een kwalitatief 
onderzoek waarin er meer inhoudelijke 
toelichting komt op het 
cliëntervaringsonderzoek van de WMO 
2017

Wethouder 
Slaets

2019 De gesprekken vinden plaats m.i.v. mei van dit jaar

28-05-2019 De vraag m.b.t. de daling van de 
uitgaven in 2018 wordt schriftelijk 
beantwoord

Wethouder 
Buter

De vraag is uitgezet bij de BSOB.

28-05-2019 De terugkoppeling op de gemaakte 
aanname (harmonisatie kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen) wordt t.z.t. 
gedaan

Wethouder 
Buter

Eind 2019 Is geagendeerd voor eind 2019.



COMMISSIE RUIMTELIJK DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

20-07-2016 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de reactie van het 
college op de regionale urgentieregeling 
wonen

Wethouder 
Meulensteen

Juni 2019 Aansluiting bij het Stedelijk gebied wordt op ‘Peelniveau’ 
uitgewerkt. Het college gaat in september in overleg met WoCom 
en bewonersraad over urgentieregeling. Een collegevoorstel is in 
voorbereiding.
Het collegevoorstel wordt behandeld in week 23.
Kan afgevoerd worden.

11-01-2017 In de commissie wordt een discussie 
gevoerd over het te hanteren beleid bij 
vrijkomende agrarische 
bedrijfsgebouwen

Wethouder 
Meulensteen

Eind 2019 Wordt meegenomen in proces ‘Omgevingswet’. De discussie over 
het hergebruik van vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen gaat 
namelijk eveneens gevoerd worden in het kader van de 
totstandkoming van de visie voor het buitengebied.

20-02-2019 Het Waterschap wordt uitgenodigd om 
een presentatie te verzorgen in de 
commissie over de werkzaamheden in 
het kader van het jaarplan Doelmatig 
Waterbeheer

Wethouder 
Van der 
Zanden

2e Kwartaal 
2019

Afspraak moet nog worden ingepland. Echter het Waterschap is 
een van de deelnemers in de samenwerking Doelmatig 
Waterbeheer, waarbij met name de Peelgemeenten Deurne, 
Gemert-Bakel, Asten, Someren, Helmond en Laarbeek feitelijk 
leidend zijn. Het jaarplan Doelmatig Waterbeheer is in 2019 
voornamelijk gericht op klimaatadaptatie en klimaatstresstesten. 
Wellicht zou een alternatief kunnen zijn dat er toelichting wordt 
gegeven op het procesmatige aanpak van de stresstesten tot 
concrete maatregelen?

20-02-2019 De commissie wordt geinformeerd over 
de uitkomsten van het onderzoek van 
een adviesbureau op de onveilige 
situatie aan de Hoofakker in Lieshout

Wethouder 
Van der 
Zanden

Augustus 
2019

Het onderzoek loopt nog en wordt 6 juni afgerond.

17-04-2019 Er wordt een nadere toelichting 
toegevoegd bij het raadsvoorstel op de 
besteding van het krediet voor het 
speelruimteplan

Wethouder 
Van der 
Zanden

November 
2019

Er is een tweede offerte aangevraagd. Er wordt een nieuw 
raadsvoorstel voorbereid.
Kan afgevoerd worden.

03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van het onderzoek naar de 
verkeersveiligheid op de N615 ter 
hoogte van kruispunt Hoofakker – 
Deense Hoek

Wethouder 
Buter

September 
2019

De wethouder houdt u hiervan op de hoogte. 



03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de mestoverschotten 
in omliggende gemeenten en over de 
hoeveelheid kunstmest die gebruikt 
wordt in de gemeente

Wethouder 
Meulensteen

September 
2019

Wethouder Meulensteen komt hier op terug in de commissie.

03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de Heuvel in 
Lieshout, of er in de plannen voor de 
Baverdestraat voorzien is in 
seniorenwoningen en over de stand van 
zaken m.b.t. Kerkakkers 2

September 
2019

Het Waterschap Aa en Maas heeft een zienswijze ingebracht tegen 
het plan Kerkakkers Blok II. Naar aanleiding hiervan is de 
bergingscapaciteit van dit plan opnieuw doorgerekend. De 
conclusie is dat er voor de drie woonblokken onvoldoende 
capaciteit is om het hemelwater te bergen. Verder is bekend dat in 
het plan De Laarsche Velden de waterberging krap bemeten is wat 
bij hoosbuien wateroverlast geeft. Voor uitbreiding van de 
bergingscapaciteit is in de directe nabijheid een perceel 
landbouwgrond aangekocht. 

Op korte termijn wordt het rapport over de omvang van de 
benodigde bergingscapaciteit en de realisatie hiervan voorgelegd 
aan het Waterschap.

Gemeente en Wocom brengen voor de ontwikkeling Baverdestraat 
beide gronden in. Afspraken met betrekking tot deze 
gebiedsontwikkeling worden vastgelegd in een 
samenwerkingsvorm en inhoud. Met de eigenaren grenzend aan 
dit plangebied is gesproken over de verkoop van een gedeelte van 
hun achtertuinen. Dit proces is nog niet afgerond. 

Er is opdracht gegeven voor een stedenbouwkundige uitwerking 
van het plangebied en het opstellen van het bestemmingsplan 
inclusief alle benodigde onderzoeken. Verder is er een 
projectgroep geformeerd om het hele proces in goede banen te 
leiden en de voortgang te bewaken. De verwachting is dat dit plan 
in Q4 in procedure kan.

Ten aanzien van de Heuvel geldt dat planvorming wordt 
voorbereid.

03-07-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de werkzaamheden 
in de Mariastraat in Mariahout

September 
2019

De werkzaamheden zijn afgerond. Op 8 september is de officiële 
opening.
Kan afgevoerd worden.

03-07-2019 De vraag of de 
verkeersveiligheidsmaatregelen in de 

September 
2019

De verkeersmaatregelen in de Kapelstraat zijn aan bod gekomen 
tijdens de bijeenkomst op 26 augustus jl. Daarbij is ook de 



Kapelstraat in Beek en Donk wel veilig 
zijn voor fietsers wordt schriftelijk 
beantwoord

veiligheid voor fietsers aan de orde geweest. Afgesproken is dat 
een alternatieve fietsroute bij de versmalling in de her 
beschouwing wordt genomen.
Kan afgevoerd worden. 

03-07-2019 De vraag of er sprake is van een 
onveilige situatie rondom de 
afgebrande boerderij in de Dorpsstraat 
Lieshout en of hierop nog actie wordt 
ondernomen wordt schriftelijk 
beantwoord

September 
2019

Om de betreffende locatie zijn hekken geplaatst. Verdere actie is 
vooralsnog niet noodzakelijk.

Kan afgevoerd worden. 

03-07-2019 De vraag over het mogelijke gevaar 
van slecht zicht op de Lieshoutseweg 
als gevolg van onkruid in bermen wordt 
schriftelijk beantwoord

September 
2019

In verband met werkzaamheden aan de middengeleiders heeft de 
provincie het maaien uitgesteld. Naar aanleiding van klachten van 
aanwonenden is er alsnog gemaaid. 
Kan afgevoerd worden. 


